
Samenvatting van de Algemene ledenvergadering van  
Docos tafeltennis gehouden op 12 juni 2012 

 

Aanwezig: Maarten Witkam, Ron Goedman, Nico van Wijk, Sam Anes, Sophie Duindam, 
Nico van Cassel,  Frank Lequin, Yolanda Bloemen, Astrid Hinrichs, Wim Vreeburg, Ria 
van Cassel, Sebastiaan Veijgen, Ferry Veijgen, Bas van Vliet, Annelies Bultema, Ronald 
Nieboer, Manfred Vastenburg, Roy Dijkman, Matthijs Apperloo,  
Jiri Stepanovsky, Peter Plandsoen, Reinie Erné, Ite Christiaans    
Afwezig met kennisgeving: Henk Huijing, Joop Uiterdijk, Piet van der Staak, Wim Jägers, 
Rob Devilee, Albert Termeulen, Jaap Vergouwe 
 
1. Opening 
Voorzitter Wim Vreeburg heet alle leden en ereleden van harte welkom op de Algemene 
Ledenvergadering. De erevoorzitter, Henk Huijing ,is voor het eerst in zestig jaar, tot zijn 
spijt, niet aanwezig. Enkele leden hebben voor deze vergadering een machtiging 
afgegeven. 
 
2. Mededelingen 
De voorzitter staat stil bij het overlijden van drie (oud-)leden van Docos: Sandra 
Polderman, Ruud van de Reek en Gerard Brouwer. Beide laatst genoemden hebben 
tevens deel uitgemaakt van het bestuur. Hij verzoekt de aanwezigen een minuut stilte in 
acht te nemen.  
. 
3. Verslag Algemene Ledenvergadering 21 juni 2011 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
4. Jaarverslag 2011-2012 
Als positieve punten van het afgelopen jaar noemt de voorzitter de verjonging van de 
teams Heren 1 en 2 en Dames 1 en 2. Ook de selectietraining op donderdag is een 
succes gebleken. Er is veel onderhoud aan het gebouw verricht. De bar heeft goed 
gelopen. Voor het eerst in langere tijd zijn er weer jeugdkampioenschappen gehouden 
(dankzij Annelies, Reinie en Sebastiaan). 
 
Een minder punt is dat er bij de jeugd kwantitatief een terugval is. Tevens wordt 
geconstateerd dat er aan de uitstraling van de club naar buiten toe wel wat te verbeteren 
is. Hier moet aan gewerkt worden.  
  
Reacties uit zaal: 
Nico van Wijk, op pag. 4  jaarverslag wordt gesproken over dependance van Docos in de 
Kooi; wat zijn de kosten hiervan? Antwoord Ferry: de kosten hiervan zijn minimaal. Deze 
activiteit wordt gerealiseerd in samenwerking met combifunctionarissen van gemeente en 
met buurthuis. Training wordt verzorgd dood Basim, met hulp van Maarten Witkam. De 
kosten worden vrijwel gedekt door de door de kinderen betaalde contributies. Maarten 
Witkam vertelt: er is begonnen met groepje van acht kinderen, nu zijn er zes over 
 



 
5. Financieel jaarverslag 2011-2012 
 
Er is dit jaar € 12.000 meer binnengekomen dan begroot. Reden hiervoor is te vinden in: 
contributies, verkoop kantine, tafelverhuur. Ook de lasten zijn hoger (€ 11.000) dan 
begroot, voornamelijk door onderhoud aan gebouw.  
 
Nico van Wijk vraagt naar de oorzaak dat bedrag voor training zo laag was (€ 500) 
Antwoord Ferry: dit was de afdracht voor afdelingstraining. Waarom is bedrag van printer 
niet geactiveerd? Ferry: dit is niet gebeurd aangezien het een tweedehands printer 
betreft, boekwaarde is € 0,'  
Nico: Evenenementen: bedrag van € 4000,' Waarom is dit bedrag niet geactiveerd? Ferry: 
dit bedrag was gereserveerd.  
 
Sophie: Kan het bedrag op begroting voor vrijwilligersvergoeding nader gesplitst worden? 
Ferry: betreft schoonmaak en trainers. Er is een stijging, omdat er meer training is 
geweest.  
Worden boetes verhaald? Antwoord Ferry: Ja, dit wordt nagestreefd.  
Bas: Waarom zijn betaalde boetes niet te vinden bij baten? Antwoord Ferry: Zal volgend 
jaar bij baten worden aangegeven. 
 
Er is een resultaat geboekt van € 3900,- Frank Lequin vraagt wat hiermee zal gebeuren. 
Het voorstel is € 1500,- te reserveren voor tafel en € 2400,- voor het onderhoudsfond.  
ALV stemt hiermee in.  
 
 
6. Verslag van de kascommissie 
Manfred Vastenburg leest een verklaring voor van de kascommissie (d.d. juni 2012, zie 
bijlage). De commissie gaat akkoord met jaarrekening en balans en verleent decharge.  
 
7. Benoeming bestuursleden 
Wim en Yolanda treden af en zijn herkiesbaar (als respectievelijk voorzitter en secretaris). 
Ferry treedt tussentijds af als penningmeester; verkiesbaar als penningmeester is Matthijs 
Apperloo en Ferry Veijgen is verkiesbaar als bestuurslid PR en communicatie. Er hebben 
zich geen andere dan de door het bestuur voorgedragen kandidaten gemeld. De ALV 
gaat akkoord met deze benoemingen. 
 
Pauze.  
 
8. Beleidsplan 2012-2016 
Uitgangspunt van het beleid van Docos is dat  wedstrijdsport en recreatiesport beide 
belangrijk zijn en blijven. 
 
Terugkijkend op het afgelopen jaar kan geconstateerd worden dat het gebruik en het 
beheer van het gebouw tot tevredenheid stemmen. Er bestaat een goed kader bij de club. 
Sociale contacten verlopen goed. Er is sprake van een gezonde financiele situatie.  
Wat verbetering behoeft, is de uitstraling van Docos als club naar buiten toe. Het contact 



met de media is niet optimaal (dit jaar stond Docos een maal in het Leidsch Dagblad). Dit 
contact dient verbeterd te worden.  
 
Het zou goed zijn als het niveau van de wedstrijdsport verder verbeterd kan worden. Op 
het sportieve terrein heeft Docos de volgende doelstellingen: 
- Selectietraining twee maal per week. 
- Eerste damesteam terug naar Eerste divisie. 
- Eerste herenteam terug naar Tweede divisie.  
 
Voorts zou het mooi zijn als Sport Overdag elke dag functioneert.  
Dit jaar moet een ontruimingsoefening gehouden worden.  
Tafels moeten vernieuwd worden. 
Gestreefd wordt naar een groei van het aantal leden.  
 
Gevraagd wordt wat de leden van deze in het beleidsplan opgenomen doelstellingen 
vinden.  
 
Frank Lequin is van mening dat voor dames een niveau van Eerste of van Eredivisie 
geambieerd zou moeten worden. Hij meent dat het niveau hiervoor aanwezig is. Volgens 
Manfred is Eerste divisie een realistische doelstelling. 
 
Frank vraagt welk niveau van de 3 op te leiden eigen trainers verwacht wordt. Sebastiaan: 
trainer 2/trainer 3. De opleiding wordt betaald door de club; degenen die opgeleid zijn, 
betalen het bedrag vervolgens terug door training te geven, zonder vergoeding.  
 
Manfred zegt dat hij bij Docos een hoofdtrainer mist, iemand met een sterke visie. De 
voorzitter deelt mee hier bij punt 9 op terug te zullen komen.  
 
Sam Anes vraagt wat de planning is voor het onderhoud van het gebouw. Ferry: die 
planning moet gemaakt worden. Schilderwerk gebeurt eens in vijf jaar. Sam: de douches 
zijn aan vernieuwing toe. 
 
Reinie: tafels gaan volgens opgave zes jaar mee, maar ze worden na vier jaar reeds 
vervangen; waarom is dit? Wim: na die vier jaar worden ze ingeruild of verkocht. Docos 
vindt het belangrijk goed materiaal te hebben. Er zijn drie offertes, waarvan twee 
interessant zijn. Dit seizoen zal een beslissing genomen worden. 
 
De ambities, zoals in het Beleidsplan 2012-2016 vastgelegd worden door de ALV 
goedgekeurd. 
 
  
9. Opzet trainingen 
 
Frank Lequin en Manfred Vastenburg fungeren als klankbord op het gebied van 
trainingen. Manfred doet verslag van ervaringen met een aantal jeugdspelers om hun 
prestaties te verhogen. Ze zouden gerichtere training krijgen, begeleiding, kleding. Van 
hen werd verwacht dat ze zich zouden verplichten meer te trainen. In de gesprekken 



bleek dat deze spelers hier - op dit moment - niet voldoende voor gemotiveerd waren. De 
jeugd vindt andere zaken belangrijker dan het tafeltennis. Dit beeld bestaat ook bij andere 
verenigingen. Toch wordt het belangrijk geacht deze gesprekken te continueren. 
 
Ferry vertelt dat er gesprekken zijn geweest met Michel de Boer, en dat besloten is dat hij 
hoofdtrainer wordt bij Docos. Het eerste jaar heeft hij nog veel andere verplichtingen, 
daarna zal hij meer tijd hebben voor Docos. Zijn functie bij Docos zal er vooral in gelegen 
zijn de andere trainers scherp te houden, een structuur neer te zetten en te handhaven. 
Ook zal hij bij trainingen, in samenwerking met overige trainers, aanwezig en actief zijn.  
 
Bas van Vliet juicht het idee dat Michel de Boer bij Docos hoofdtrainer wordt toe. Een 
gebrek aan motivatie bij de jeugd hangt samen met het ontbreken van een echte 
animator; Michel de Boer zal deze rol kunnen vervullen. Ook Jiri Stepanovski benadrukt 
het belang van meer motivatie; jeugdspelers moeten doordrongen worden van de 
noodzaak keihard te werken voor resultaat. Intensievere training is mogelijk als de trainer 
aanspreekt. Manfred benadrukt dat er geen betere trainer denkbaar is dan Michel de 
Boer. Maar de vraag is: hoe maakt Docos optimaal gebruik van hem? Hoe is dat te 
bereiken? Besloten wordt dat Frank en Manfred ook betrokken zullen worden in 
gesprekken met Michel de Boer over de invulling van zijn trainersactiviteiten. 
 
10. Invoering nieuwe shirts 
 
Het bestuur is van mening dat een betere uitstraling van Docos naar buiten toe 
ondersteund kan worden door het invoeren van nieuwe shirts, die door alle teams tijdens 
wedstrijden gedragen worden. Het is gebleken dat andere clubs meer als vereniging naar 
voren komen, doordat bij hen wel consequent de clubshirts gedragen worden.  
Het bestuur heeft zich dan ook gebogen over de volgende vragen: 
- Is er draagvlak voor het invoeren en verplicht dragen van nieuwe shirts bij de leden? 
- Wat zijn de kosten van het invoeren van nieuwe shirts? 
- Wanneer moet dit nieuwe shirtbeleid in gaan? 
 
Sam Anes stelt dat het een goede zaak zou zijn voor de invoering van nieuwe shirts de 
contributie te verhogen en de leden een shirt te geven. 
Peter Plandsoen is het hier mee eens. Hij oppert tevens Hub Sillen te vragen de zaak te 
sponsoren. De voorzitter antwoordt dat Hub zo'n mogelijkheid eerder inderdaad geopperd 
heeft, maar dat dit idee toen door de ledenvergadering is afgewezen. 
Peter vermoedt dat Hub Sillen nog altijd bereid is tot een dergelijke sponsoring. 
Sophie Duindam: Docos zou zelf ook deel van de kosten moeten dragen.  
Bas van Vliet: nu Michel de Boer hoofdtrainer wordt, zou sponsoring door TT sport ook 
optie kunnen zijn. 
Nico van Wijk verklaart zich tegen sponsoring. 
Reinie vraagt aandacht voor het feit dat de 'kleinere' jeugspelers zo snel groeien, en 
daardoor vaker een nieuw shirt nodig hebben. 
Manfred Vastenburg is van mening dat het een normale zaak moet zijn dat iedereen in 
hetzelfde shirt rondloopt; en duur is zoiets niet. 
Peter Plandsoen doet het voorstel de contributie voor de aanschaf van nieuwe shirts te 
verhogen. Leden ontvangen dan eens per twee jaar een shirt, jeugdleden eens per jaar. 



 
De voorzitter vraagt of met dit voorstel wordt ingestemd. De ALV is unaniem voor.  
Sebastiaan Veijgen merkt op dat volgens de statuten de kleur rood in de shirts aanwezig 
moet zijn. Voorts is sponsoring gebonden aan de volgende omvang: maximaal circa ter 
grootte van A4 op de rug.  
Peter Plandsoen geeft aan dat hij een vernieuwde versie van het Docos-logo heeft en dat 
dit beschikbaar is voor eventueel gebruik. 
Twee leden maken bezwaar tegen sponsoring: Nico van Wijk en Sophie Duindam.  
Besloten wordt dat dragen van het nieuwe shirt verplicht zal worden voor 
competitiespelers, niet voor recreatiespelers, en dat over de jeugd nog nader beslist moet 
worden. 
Er zal een commissie aan het werk gaan om het nieuwe shirt uit te zoeken. Deze zal 
gevormd worden door: Peter Plandsoen, Annelies Bultema, Bas van Vliet, Sebastiaan 
Veijgen of Matthijs Apperloo, Yolanda Bloemen.  
Het moment van invoering is nog punt van nader overleg; eind augustus zal hierover een 
besluit worden genomen. De tweede competitiehelft lijkt een goede optie. 
 
 
11. Begroting 2012 – 2013  
 
Enkele leden hebben opmerkingen en vragen.  
Sam Anes merkt op dat de verkoop van sportmaterialen omlaag zal gaan bij de komst van 
Michel de Boer als trainer.  
Peter Plandsoen vraagt of de kosten van het drukken (post 4955) niet omlaag kunnen 
door clubblad alleen digitaal te versturen. Ferry antwoordt dat dit niet het geval is doordat 
de frankeringskosten niet zullen dalen bij beperkte daling van per post verzonden 
exemplaren. Toch is digitaal verzenden een nieuwe trend, die overwogen dient te worden. 
Er wordt een oproep gedaan voor nieuwe leden voor de redactie; Annelies Bultema geeft 
hieraan gevolg.  
 
De vergadering gaat akkoord met de begroting.  
 
Vaststelling contributie. 
 
Het voorstel van het bestuur voor vaststelling van de contributie voor het nieuwe jaar 
wordt door de ALV bekrachtigd. De contributie is daarmee als volgt bepaald: 
 
 
 
 
 
 
Contributies: Oud 2011 2012-13 

Jeugd recreatie  €     24,00  25,00 

Jeugd competitie  €     28,50  29,50 

Senioren recreatie  €     33,00  34,00 



Senioren competitie  €     41,00  42,00 

Sport Overdag  €     25,00  26,00 

Sport Overdag per keer  €      3,50  3,60 

  

Peter Plandsoen vraagt of jaarbetaling van contributie mogelijk is. Ferry: Ja, dit is 

mogelijk; een lid kan betaling in een keer voldoen voor geheel jaar. 

 
De ALV gaat akkoord met de verhoging. 
 
12. Benoeming kascommissie en commissie van beroep 

 
Kascommissie: 
Sam Anes en Manfred Vastenburg zijn herkiesbaar. Als reserve-lid van de kascommissie 
is verkiesbaar Bas van Vliet. 
 
Voor de commissie van beroep zijn verkiesbaar: 

1 Piet van der Staak 
2 Nico van Cassel 
3 Loes Bik 

Nico van Cassel meldt dat de commissie dit jaar niet in actie heeft hoeven komen. 
 
De ALV gaat akkoord met de benoeming van deze commissies. 
 
Aansluitend op dit besluit meldt Ron Goedman dat de competitiecommissie is uitgebreid 
met Peter Plandsoen.  
 
13. Rondvraag 
 
Manfred Vastenburg vraagt aandacht voor het feit dat de bardiensten die ieder team 
tijdens de competitieperiode een maal moeten verrichten soms zeer laat eindigen. Het is 
soms moeilijk iedereen te bewegen naar huis te gaan. De voorzitter antwoordt dat de 
afgesproken sluitingstijd voor de bar 1 uur is. Als sommige leden hierna nog willen blijven, 
zou indien gewenst door het dienstdoende team, een van die leden de 
verantwoordelijkheid voor verdere bediening, betaling en afsluiting van de zaal op zich 
moeten nemen. Ook Ronald Nieboer doet een oproep deze regel (sluiting om 1 uur) 
duidelijk kenbaar te maken en nog eens te publiceren in het clubblad.  
 
Ite Christiaans vraagt hoe het met de inkoop voor het zomerfeest geregeld is met 
betrekking tot het bier. Yolanda Bloemen antwoordt dat er Heineken bier te koop zal zijn.  
 
Nico van Cassel wil, aangezien Piet van der Staak niet aanwezig is en dus niet 'het laatste 
woord' kan hebben, enkele afsluitende woorden zeggen. Hij bedankt het bestuur namens 
de aanwezige en niet-aanwezige leden voor de werkzaamheden in het afgelopen jaar; in 



het bijzonder voor de activiteiten die zijn ontplooid rond het zestigjarig bestaan van Docos 
en voor het onderhoud van het gebouw.  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.35 uur.  


